
Referat af ordinært divisionsrådsmøde i Amager Division den 3. april 2024 

Dagsorden 

1. Velkomst, praktiske oplysninger 

2. Valg af dirigent og referent 

3. Beretning fra divisionsledelsen herunder status på udviklingsplanen 

4. Fremlæggelse af årsregnskab for 2023 til godkendelse 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Vedtagelse af justeret budget for 2024 og vedtagelse af budget og fastsættelse af 

divisionskontingent for 2025 

7. Fastsættelse af antallet af divisionsledelsesmedlemmer 

8. Valg af: 

a. 1-2 divisionschefer 

b. Divisionskasserer 

c. Øvrige medlemmer af divisionsledelsen 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

10. Udpegning og godkendelse af repræsentanter til: 

a. Reden 

b. Vatelunden 

c. Egemosen 

d. Ejendomsudvalgets hytteudvalg i Gillastugan 

e. Københavns Samråd, Tårnby Samråd og Dragør Samråd 

11. Eventuelt 

Ad 1) Velkomst 

Dorthe og Lars bød velkommen til forsamlingen og særligt til Annette Dornø fra Vatelunden og Ole Madsen 

fra Egemosen. Korpsledelsen kunne desværre ikke deltage. 

Ad 2) Valg af dirigent og referent 

Divisionsledelsen foreslog at Dorthe Alrø som dirigent. Hun blev valgt. 

Divisionsledelsen foreslog Martin Duus som referent. Han blev valgt. 

Dorthe Alrø gennemgik korpsets regler for divisionsrådsmøder og konstaterede at mødet var lovligt indkaldt 

og beslutningsdygtigt. Der var 37 stemmeberettigede til stede. 

Divisionsrådet foreslog Martin Duus, Patrik Hemmingsen, Sys Ferslev og Karina Karlsen Joost som 

stemmetællere hvis en afstemning skulle blive nødvendig. 

Ad 3) Beretning 

Dorthe Petersen præsenterede den eksisterende divisionsledelse og fortalte om det seneste år. Der var 

fokus på Divisionsturneringen, Skæg og Blålys, efterårets ture og inspirationsdagen. Dorthe fortalte også om 

arbejdet med nye grupper og divisionens kurser for nye bestyrelsesmedlemmer. Der blev arbejdet med 

udviklingsplanens mål om at der skal være 2 Regama-møder og seniorengagement på divisionsturneringen 

og efterårets ture. 



Per præsenterede arbejdet med Reden, der er divisionens hytte i Nordsjælland. Der har været en del 

oversvømmelser på grund af regnen. Men der er også arbejdet med mange af faciliteterne. Der har været 

mere udlejning end vanligt. 

Beretningen blev taget til efterretning. 

Ad 4) Regnskab 2023 

Christian præsenterede regnskabet, der viste et overskud på 22.000 kr. Overskuddet skyldtes flere 

udlejninger af Reden end forventet og at udgifterne til vedligehold af Reden var mindre end forventet. Dertil 

kommer at divisionens spejderarrangementer har haft flere deltagere end forventet selvom vi havde 

budgetteret ekstra på aktiviteter for spejderne. 

De midlertidige ejendomsvurderinger viser at Reden i dag er 7.000.000 kr. værd. Divisionen har valgt at 

fastholde den nuværende værdi i status, da vi regner med det bliver rettet når de endelige vurderinger 

kommer. Fredensborg kommune har valgt ikke at opkræve ejendomsskat for 2023 for spejdergrupper. 

Julius fra Kalvebod spejderne spørger om budgettet for ledertræning der ikke var blevet brugt. Christian 

svarede at der ikke var nogen der deltog på kurser i divisionsledelsen som blev bogført der. 

Regnskabet blev godkendt. 

Ad 5) Indkomne forslag 

Der var ingen forslag. 

Ad 6) Budget 2024 samt budget og fastsættelse af divisionskontingent 2025 

Christian præsenterede de to budgetter og fremlagde divisionsledelsens forslag om at fastholde 

kontingentet 80 kr. årligt. Kontingentet opkræves i maj for at sikre at der er likvide midler til 

divisionsturneringen, der har flest udgifter. 

Forsamlingen godkendte de to budgetter og kontingentet. 

Der blev holdt en kort pause. 

Christian ledte derefter an i en kort sang. 

Ad 7) Antallet af medlemmer i divisionsledelsen 

Divisionsledelsen foreslår at der vælges 12 medlemmer til ledelsen. 

Målet er at der skal være mindst en divisionsassistent til hver af grenene (familiespejder, mikro, mini, junior, 

trop og senior), en kasserer og 2 divisionschefer. 

Forslaget blev vedtaget. 

Ad 8a) Valg af divisionschef 

Lars Petersen blev valgt i 2023 og er derfor ikke på valg. Dorthe Petersen blev valgt i 2022 og søger genvalg. 

Dorthe blev valgt ved akklamation. 

Ad 8b) Valg af kasserer 

Christian Eggert blev valgt i 2022 og søger genvalg. Christian blev valgt. 



Ad 8c) Valg af øvrige divisionsledelsesmedlemmer 

Christoffer Andersson og Mathias Hesseldahl er trådt ud af divisionsledelsen og søger ikke genvalg. 

Martin Duus, Sys Ferslev, Patrik Hemmingsen og Karina Karlsen Joost blev alle valgt i 2023 og er derfor ikke 

på valg. 

Per G Petersen, Ole Madsen og Linda Trøjborg blev valgt i 2022 og søger genvalg. 

Daniella Bundgaard, der gerne vil arbejde med familiespejd stillede op på mødet. 

De blev alle valgt. 

Ad 9) Valg af revisor og revisorsuppleant 

Divisionsledelsen foreslår Steen Petersen, 6.-7. Sundby som revisor. Steen blev valgt. 

Divisionsledelsen foreslår Svend Jørgensen, 1. Sundby som suppleant. Svend blev valgt. 

Ad 10) Udpegning og godkendelse af repræsentation 

Til Redeudvalget er udpeget Christian Eggert (udlejer), Per G Petersen (hyttevagt), Ole Madsen og Mark 

Grønbæk. 

Til Vatelunden er udpeget divisionscheferne, Annette Dornø og Kaspar de Linde. 

Annette Dornø fortalte om Vatelunden, der er en hytte i Nærum. Oprindeligt var 13 divisioner med til at 

drive hytten, men der er kun 3 tilbage (Amager, Absalon og Hareskov). Annette fortalte at der var behov for 

at flere grupper efter Corona-tiden vil gøre brug af hytten (og grunden). Der må også gerne komme flere til 

at hjælpe med at drive hytten. 

Til Egemosecentret er udpeget Ole Madsen. Divisionsledelsen søger en person, der vil melde sig til 

Egemosens bestyrelse fra februar 2025. Divisionsledelsen bemyndiges til at finde denne person. Man kan 

selv være med til at beskrive sin opgave. 

Til Ejendomsudvalget for Gillastugans hytteudvalg er Nils Eidorff tidligere udpeget. Sys Ferslev stiller op og 

bliver valgt. 

Til Københavns Samråd er udpeget Christian Eggert. Malene Dethmer fra Absalon Division er ligeledes 

udpeget. Martin Duus deltager i møderne som suppleant i Folkeoplysningsudvalget. 

Tårnby Foreningsråd og Dragørs Folkeoplysningsudvalg foretager selv egne valg. 

Michael Rosenquist er valgt til Friluftsrådets bestyrelse for København. 

Poul Henrik fra Kastrup Sø minder om at det er vigtigt at kontakte Michael hvis der skal søges i Friluftsrådet, 

så ansøgningen kan læses igennem inden den sendes. Det er også vigtigt at tale med 

folkeoplysningsudvalgsmedlemmerne. 

Ad 11) Eventuelt 

Naja fra Stifinderne fortalte om divisionens arbejde med en fælles Amager-klan. Mange seniorer stopper 

desværre fordi der ikke er nok unge seniorer i de enkelte grupper. Og denne fælles klan skal være med til at 

samle dem op. 



Morten fra 1. Sundby synes det er et rigtigt godt forslag og mener at seniorerne i hans gruppe kan nyde 

godt af forslaget. 

Christian minder om at udgifterne til fællesklanen kan holdes inden for budgettet. 

Dorthe fortalte om Skæg og Blålys den 12. juni og fortalte at hver gruppe skal gå ind på Amager divisions 

hjemmeside for at tilmelde gruppen og de aktiviteter man gerne vil deltage med. Man må gerne lave mere 

end en aktivitet. De grønne pigespejdere, De gule spejdere og KFUM-spejderne på Amager er inviteret. 

Christian opfordrede til at man som gruppe læste vedtægterne igennem og sikrede at grupperådsmøderne 

vil leve op til bestemmelserne i vedtægterne, da der var mange grupper der ikke levede op til reglerne ved 

de seneste grupperådsmøder. Hvis korpsets vedtægter ikke følges, kan det betyde at grupperådsmødet ikke 

er lovligt gennemført. 

Christian opfordrede ligeledes til at kassererne deltog i Københavns kommunes kursus i hvordan man 

indberetter til Københavns Kommune 10. april. Derudover afholdes der den 17. april workshop for kasserer 

på Holmen. Kassererne på Amager opfordres til at deltage. 

DR har inviteret til grundlovsarrangement den 5. juni, hvor spejderne opfordres til at komme og deltage og 

præsentere spejderarbejde. Christian sender en invitation ud. 

Linda fortæller om divisionsturneringen og familiespejdernes deltagelse den 25. maj. Der kommer mere 

information ud. 

Patrick fortæller om det fokus der vil være for seniorer på divisionsturneringen. Han opfordrer til at alle 

klanerne deltager. 

Dorthe Alrø takkede for god ro og orden og opfordrede til at hjælpe med at rydde op. 

Dorthe Petersen takkede for dirigentens arbejde og glædede sig til Skæg og Blålys og alle de mange 

spejderaktiviteter der skal ske det kommende år. 

 

Martin Duus 

Referent 

 

Dorthe Alrø 

Dirigent 

 

Dorthe Petersen 

DC 

 

Lars Petersen 

DC 
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Regnskabsår 

2023

Budget 2024 

tilrettet

foreløbig 

budget 2025

Resultat
1000 divisionskontigent 94.305,00 100.000,00 100.000,00

1002 udlejning Reden egne grupper 40.950,00 35.000,00 35.000,00

1008 Udlejning Reden andre 9.600,00 6.000,00 6.000,00

1011 Indtægter ture og arrangementer 126.675,00 115.000,00 115.000,00

1013 diverse indtægter 2.200,00 3.000,00 3.000,00

1040 Gaver/støtteforening 0,00 0,00

1050 Diverse indtægter 0,00 0,00

1060 Renter 0,00 0,00

Indtægter 273.730,00 259.000,00 259.000,00
2000 Korpskontingent mm -999,00 -1.100,00 -1.100,00

2010 Aktiviteter Spejdere -182.646,43 -180.000,00 -180.000,00

2020 Ledertræning -1.000,00 -1.000,00

2030 PR herunder web -1.746,84 -1.600,00 -1.600,00

2031 Divisionsledelsen incl. rådsmøder -8.175,00 -7.000,00 -7.000,00

2032 Husleje -9.564,37 -10.000,00 -11.000,00

2034 Landsmøder + korpsrådsmøde -8.397,50 -9.000,00 -9.000,00

2036 Telefonpenge

2038 Gaver -2.950,00 -1.000,00 -1.000,00

2040 Diverse incl. renter og gebyrer -575,78 -500,00 -500,00

2050 Reden forsikringer -4.019,99 -4.200,00 -4.300,00

2052 Reden ejendomsskat -2.267,82 -8.000,00 -8.000,00

2053 Reden Lys og varme -7.482,55 -10.000,00 -10.000,00

2054 Reden  administration -1.587,00 -1.600,00 -1.600,00

2060 Reden skovret -658,91 -650,00 -650,00

2061 Reden Tømning af tank -5.881,38 -9.000,00 -9.000,00

2065 Reden Vedligeholdelse -14.461,74 -14.000,00 -12.000,00

Udgifter -251.414,31 -258.650,00 -257.750,00

Resultat 22.315,69 350,00 1.250,00

Genereret den 12-03-2024 kl. 20:02

Årsopgørelsesrapport 2023 budget 2024 og 2025 - Amager Division
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